

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

MINGGU	TEMA/TAJUK	OBJEKTIF PEMBELAJARAN	PENYERAPAN DAN PENGABUNGJALINAN	CATATAN / BBB
JANUARI Minggu 1 03.01.2017 hingga 06.01.2017	ULASAN Bahan- Gambar Bersiri Karangan Bahan BACAAN Isu: Laman Ilmu (Kemahiran: Menulis)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menyatakan idea dan isi yang relevan dengan gambar. 2. Menyatakan pandangan dengan menghuraikan maksud tersurat dan tersirat daripada pelbagai sumber. 3. Menyenaraikan tiga jenis Kata Nama dan Kata Nama Terbitan FU: 8.2 Aras 1 (iii) FS: 1.3 Aras 1 (iv)	SISTEM BAHASA: Morfologi-Kata Nama dan Kata Nama Terbitan PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Moral Nilai: Nilai bekerjasama KBT: Kemahiran Kontekstual	BBB: Bahan Rangsangan (Gambar) Buku teks m/s 4 & m/s 17 PPM- Menulis Band 2 I Think : Peta - Buih Berganda (banding beza) NILAM
	PKJR : Unit 1 Perlakuan Berisiko	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menyatakan pendapat tentang perlakuan berisiko dan perlakuan tidak berisiko dengan menggunakan kata ,ungkapan dan ayat yang betul. 2. Mengelaskan maklumat tentang kesan positif dan kesan negatif perlakuan berisiko. FU : 4.1 Aras1 (i) FS : 8.1 Aras 1 (i) PKR : 1.1.4	SISTEM BAHASA : Kata dan rangkai kata Binaan Ayat. PENGISIAN KURIKULUM: Nilai : Kasih Sayang KBT : Kemahiran Berfikir/ Kajian Masa Depan.	BBB : Aktiviti PKJR (Aktiviti 1,2 dan 3) Media : 1.1 (Poster Kajian Kes)
	TATABAHASA Kata Nama Kata Nama Terbitan Isu: Laman Ilmu (Kemahiran:Membaca)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Mengenal pasti jenis kata nama. 2. Menyenaarai 6 contoh kata terbitan. 3 Membina 6 ayat daripada kata ganti nama. FU: 1.4 Aras 2(iv) FS: 7.3Aras 2(i)	PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sejarah Nilai: Patriotisme KBT : Kajian masa depan	BBB: Poster, Petikan Teks, Buku Tatabahasa Dewan Buku teks m/s 18 PPM – Membaca Band 2 I Think : Peta - Buih Bulat (mendefinisi)

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

				NILAM
	KOMSAS PUISI MODEN 1	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menyatakan semula maksud puisi dengan perkataan sendiri 2. Menaakul maksud tersurat dan tersirat 3. Menyenaikan 3 Kata hubung FU: 10.1 Aras 1(i) FS: 7.1 Aras 3(i)	SISTEM BAHASA: Morfologi – Kata hubung PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sastera Nilai: Cinta akan negara KBT: Kecerdasan Pelbagai	BBB: Pita Rakaman Borang Grafik PPM – Membaca Band 3 I Think : Peta - Buih Bulat (mendefinisi) NILAM
JANUARI Minggu 2 09.01.2017 Hingga 13.01.2017	PENULISAN Surat Kiriman Tidak Rasmi Isu: Selaut Budi dalam Ingatan (Kemahiran: Menulis)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Mengemukakan contoh yang sesuai bagi pandangan yang dikemukakan. 2. Menukarkan ayat dengan binaan ayat yang kemas, jelas dan berkesan tanpa mengubah maksud asal bagi tujuan pemurnian. 3. Membina 5 ayat daripada kata adjektif / kata tanya FU: 2.2 Aras 1 (iii) FS: 12.4 Aras 3 (ii)	SISTEM BAHASA: Morfologi – Kata Adjektif/ kata tanya PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Agama, Moral Nilai: Baik Hati KBT: Pembelajaran Konstruktivisme	BBB: Lampiran Petikan Gambar Tunggal Buku teks ms 28 & 33 & 35 PPM- Menulis Band 4 I Think : Peta Pelbagai Alir (isi penting)
	MEMBACA <i>Isu: Selaut Budi Dalam Ingatan (Kemahiran: Bertutur dan Menulis)</i>	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Mengemukakan soalan dalam bentuk ayat tanya dan menggunakan soalan pengikat untuk mengundang respons. 2. Memilih isi penting yang relevan dengan topik yang diberi. 3. Menyatakan Kata perintah & kata sendi nama yang terdapat dalam petikan. FU: 1.4 Aras 1 (v) FS: 7.1 Aras 1 (ii)	SISTEM BAHASA: Morfologi – Kata perintah & kata sendi nama PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sejarah Nilai: Patriotisme KBT: Kemahiran Masa Depan	BBB: Lampiran Petikan Borang Grafik I Think : Peta - Buih Berganda (banding beza)

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

	<p>KOMSAS</p> <p>PROSA TRADISIONAL 1 (Sinopsis)</p> <p>(Kemahiran: Mendengar dan Bertutur)</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Mentafsirkan dan menghuraikan maksud kata, rangkai kata, istilah, peribahasa, ayat dan perenggan. 2. Membaca secara imbasan dan luncuran untuk mengenal pasti kesesuaian sumber dan bahan penerbitan yang dirujuk. 3. Mengenal pasti ayat susunan biasa dan susunan songsang. <p>FU: 10.6 Aras 1 (iv) FS: 7.5 Aras 1 (iii)</p>	<p>SISTEM BAHASA: Sintaksis – Ayat Susunan Biasa dan Susunan Songsang</p> <p>PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sejarah, Kesusasteraan Nilai: Hormat menghormati KBT: Kemahiran Berfikir</p>	<p>BBB: Pita Rakaman Lampiran Petikan Borang Grafik</p> <p>PPM- Membaca Band 4</p> <p>I Think : Peta Bulat (mendefinisi)</p>
<p>JANUARI</p> <p>Minggu 3</p> <p>16.01.2017 Hingga 20.01.2017</p>	<p>ULASAN Bahan- Gambar Tunggal</p> <p>Lisan Bertutur</p> <p>Isu: Di Sini Kasihku Tertumpah (Kemahiran: Bertutur dan Menulis)</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Memindah maklumat kepada pelbagai bentuk 2. Menyatakan pandangan dengan menghuraikan maksud tersurat dan tersirat daripada pelbagai sumber 3. Menyatakan 3 jenis kata kerja transitif dan 3 kata kerja tak transitif. <p>FU: 12.4 Aras 1 (iii) FS: 1.2 Aras 1 (iv)</p>	<p>SISTEM BAHASA: Morfologi – Kata Kerja</p> <p>PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Ekonomi Nilai: Kebebasan KBT: Kemahiran Belajar Cara Belajar</p>	<p>BBB: Gambar CD perisian fakta</p> <p>Buku teks m/s 47 & 48</p> <p>I Think : Peta Dakap (menghurai)</p> <p>NILAM</p>
	<p>PKJR : Unit 1 Perlakuan Berisiko</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Menyatakan pendapat tentang perlakuan berisiko dan perlakuan tidak berisiko dengan menggunakan kata, ungkapan dan ayat yang betul. 2. Mengenal pasti dan menyenaraikan perlakuan berisiko serta kesan positif dan kesan negatif hasil daripada mengambil keputusan berisiko. <p>FU : 4.1 Aras1 (i) FS : 8.1 Aras 1 (i)</p>	<p>SISTEM BAHASA : Kata dan rangkai kata Binaan Ayat.</p> <p>PENGISIAN KURIKULUM: Nilai : Kasih Sayang KBT : Kemahiran Berfikir/ Kajian Masa Depan.</p>	<p>BBB : Aktiviti PKJR (Aktiviti 1,2 dan 3) Media : 1.1 (Poster Kajian Kes)</p>

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

		PKR : 1.1.4		
	TATABAHASA Kata Adjektif Isu: Di Sini Kasihku Tertumpah (Kemahiran:Mendengar dan Bertutur)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menyatakan sekurang-kurangnya 3 contoh kata adjektif. 2. Menyenerai 9 jenis kata adjektif. 3. Membina 6 ayat daripada kata adjektif. FU: 7.1 Aras 1 (i) FS: 3.3 Aras 1 (ii)	PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Moral Nilai: Kerjasama KBT: Kecerdasan Pelbagai	BBB: Gambar Tunggal Pendatang Asing Tanpa Izin Buku teks m/s 37-38 I Think : Peta Buih (menerangkan) NILAM
	KOMSAS PUISI TRADISIONAL 1 (Kemahiran: Menulis)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menghuraikan nilai dan pengajaran yang terdapat dalam teks. 2. Menjelaskan pendapat sesuatu isu secara spontan. 3. Menukarkan ayat pasif menjadi ayat aktif. FU: 10.4 Aras 2 (ii) FS: 2.5 Aras 2 (iv)	SISTEM BAHASA: Sintaksis – Ayat Aktif & Ayat Pasif PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sivik Nilai: Patriotisme KBT: Kecerdasan Pelbagai	BBB: Video Lampiran Petikan Borang Grafik PPM – Membaca Band 5 I Think : Peta Buih Berganda (membanding beza) NILAM
	KOMSAS DRAMA 1 (Kemahiran: Menulis) (Kemahiran:Bertutur dan Menulis)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menjelaskan tema,pemikiran dan persoalan prosa. 2. Memilih kata dan rangkai kata untuk membina ayat yang gramatis bagi menghasilkan pelbagai bentuk penulisan. 3. Membina ayat daripada kata ganda/ kata keterangan FU: 10.4 Aras 2 (i) FS: 12.2 Aras 1 (i)	SISTEM BAHASA: Morfologi – Kata Ganda/ kata keterangan PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sejarah Nilai: Patriotisme KBT: Kemahiran Berfikir	BBB: Video Lampiran Petikan Borang Grafik I Think : Peta Bulat (mendefinisi) NILAM
JANUARI	PENULISAN Karangan Fakta	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Mendengar dan menyatakan gambaran keseluruhan dan idea utama	SISTEM BAHASA: Morfologi – Kata Tugas	BBB: Carta Aliran Borang Grafik

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

<p>Minggu 4</p> <p>23.01.2017 Hingga 27.01.2017</p> <p>28.01.2016 hingga 29.01.2017 (Cuti Tahun Baharu Cina)</p>	<p>Isu: Selagi Nadi Berdenyut</p> <p>(Kemahiran: Bertutur dan Menulis)</p>	<p>2. Menjelaskan penggunaan diksi dan istilah bagi teks yang menggunakan laras teknik dan vokasional.</p> <p>3. Menyatakan 5 kata tugas.</p> <p>FU: 7.1 Aras 1(i) FS: 11.1 Aras 3 (iii)</p>	<p>PENGISIAN KURIKULUM:</p> <p>Ilmu: Kesihatan</p> <p>Nilai: Kebersihan fizikal dan mental</p> <p>KBT: Kemahiran Berfikir</p>	<p>Buku teks m/s 66 & 69</p> <p>PPM – Menulis Band 4</p> <p>I Think : Peta Dakap (menghurai)</p>
	<p>MEMBACA</p> <p>Isu: Selagi Nadi Berdenyut</p> <p>(Kemahiran: Bertutur dan Membaca)</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p> <p>1. Menghuraikan pandangan untuk menerima atau menolak pendapat pihak lain.</p> <p>2. Membaca secara imbasan dan luncuran untuk mengenal pasti kesesuaian bahan</p> <p>3. Menyatakan kata pemerli/ kata sandang</p> <p>FU: 3.4 Aras 2 (iii) FS: 7.5 Aras 1 (v)</p>	<p>SISTEM BAHASA:</p> <p>Morfologi – kata pemerli/ kata sandang</p> <p>PENGISIAN KURIKULUM:</p> <p>Ilmu: Kesihatan</p> <p>Nilai: Tanggungjawab</p> <p>KBT: Kemahiran Berfikir</p>	<p>BBB:</p> <p>Lampiran Petikan</p> <p>Borang Pengurusan Grafik</p> <p>I Think : Peta Buih Berganda (membanding beza)</p>
	<p>KOMSAS</p> <p>PROSA TRADISIONAL 1 (Aspek Sastera)</p> <p>(Kemahiran: Mendengar/ Bertutur)</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p> <p>1. Menyatakan semula cerita dalam karya prosa dan menghuraikan maksud dengan perkataan sendiri.</p> <p>2. Menyenaraikan 5 peristiwa penting</p> <p>3. Mengkaji aspek sastera Tema, 5 Persoalan, Watak dan Perwatakan</p> <p>FU: 10.1 Aras 1(i) FS: 7.2 Aras 1(iii)</p>	<p>SISTEM BAHASA:</p> <p>Sintaksis – Ayat Majmuk Gabungan</p> <p>PENGISIAN KURIKULUM:</p> <p>Ilmu: Sejarah</p> <p>Nilai: Keberanian</p> <p>KBT: Kemahiran Belajar Cara Belajar</p>	<p>BBB:</p> <p>Pita Rakaman</p> <p>Gambar Tunggal</p> <p>Lampiran Petikan</p> <p>Borang Grafik</p> <p>I Think : Peta pelbagai Alir (sebab dan akibat)</p>
	<p>KOMSAS</p> <p>PUISI MODEN 2</p> <p>(Kemahiran: Membaca dan Memahami)</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p> <p>1. Menjelaskan bentuk dan nada puisi.</p> <p>2. Menyenaraikan aspek sastera secara terperinci.</p> <p>3. Menjawab sekurang-kurangnya 3 soalan pemahaman.</p> <p>FU: 10.3 Aras 1 (iii)</p> <p>FS: 8.5 Aras 1 (v)</p>	<p>SISTEM BAHASA:</p> <p>Morfologi – Kata Sendi</p> <p>PENGISIAN KURIKULUM:</p> <p>Ilmu: Moral, Sejarah</p> <p>Nilai: Patriotik</p> <p>KBT: Pembelajaran Kontekstual</p>	<p>BBB:</p> <p>Pita Rakaman</p> <p>Video</p> <p>Lampiran Grafik</p> <p>PPM – Lisan Band 4</p> <p>I Think : Peta Bulat (mendefinisi)</p>

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

FEBRUARI Minggu 5 30.01.2017 Hingga 03.02.2017	ULASAN Gambar bersiri Isu: Cemerlang Di Mata Dunia (Kemahiran:Membaca dan Memahami)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menggabungkan dan mengasingkan maklumat berdasarkan ciri dan kandungannya. 2. Menjelaskan idea dengan menggunakan kata, ungkapan dan ayat yang sesuai dan tersusun. 3. Menggunakan kata praklausa yang sesuai dalam ayat & mengetahui penggunaan imbuhan meN-, meN-..kan, meN-...i, mempeR-...kan, mempeR...i FU: 8.5 Aras 1 (iv) FS: 2.2 Aras(ii)	SISTEM BAHASA: Morfologi – Kata Praklausa/ imbuhan meN-, meN-..kan, meN-...i, mempeR-...kan, mempeR...i PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sukan, Kesihatan Nilai: Hemah Tinggi KBT: Pembelajaran Konstruktivism	BBB: Lampiran Petikan Buku teks m/s 73 & ms 87 I Think : Peta Titi (analogi – hubung kait) NILAM
	PKJR : Unit 2 Pengaruh Rakan Sebaya	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menceritakan pengalaman yang dialami kesan daripada pengaruh rakan sebaya dengan teratur dan menarik. 2. Memberikan 3 pendapat berdasarkan persoalan yang terdapat dalam petikan. FU : 1.2 Aras1 (iii) FS : 7.6 Aras 2 (iv) PKR : 1.3.5	SISTEM BAHASA : Kata Adjektif PENGISIAN KURIKULUM: Nilai : Bertanggungjawab, Rasional KBT : Kemahiran Berfikir/ Kecerdasan Pelbagai.	BBB : Aktiviti PKJR (Aktiviti 1) Media : 2.1 (Petikan drama)
	LISAN Ujian Lisan (Kemahiran: Mendengar dan Bertutur)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Mendengar pernyataan dengan aktif dan menghubungkaitkannya dengan kejadian atau peristiwa yang dibaca, didengar dan dialami sebagai respons. 2. Menyusun kata, istilah, frasa, rangkai kata, peribahasa, ayat tunggal dan ayat majmuk yang tepat untuk menyampaikan maklumat. 3. Menyatakan peribahasa yang sesuai secara lisan. FU: 1.2 Aras 1 (ii) FS: 9.1 Aras 1(i)	SISTEM BAHASA: Sintaksis – Ayat Majmuk PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Moral Nilai: Hormat menghormati KBT: Kecerdasan Pelbagai	BBB: Bahan Rangsangan Borang Pemarkahan Cadangan pentaksiran: PPM – Lisan Band 5 I Think : Peta Alir (urutan) NILAM
	TATABAHASA	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:		BBB:

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

	Kata kerja Pembentukan kata kerja	1. Mengenal pasti jenis kata kerja. 2. Menyenarai 6 contoh kata kerja. 3. Membina 6 ayat daripada kata kerja. FU: 1.4 Aras 2(iv) FS: 7.3Aras 2(i)	PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sivik dan kewarganegaraan Nilai: tanggungjawab KBT : Kajian masa depan	Petikan Teks, Buku Tatabahasa Dewan Buku teks m/s 48 PPM – Menulis Band 4 I Think : Peta Bulat (mendefinisi)
	KOMSAS PUISI TRADISIONAL 2 (Kemahiran: Menulis)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menyenaraikan 5 nilai dan 5 pengajaran yang terdapat dalam puisi. 2. Menyatakan maksud puisi rangkap demi rangkap. 3. Mengenal pasti jawapan yang tepat bagi 3 soalan pemahaman, FU: 10.4 Aras 2 (ii) FS: 3.2 Aras 1 (ii)	SISTEM BAHASA: Sintaksis – Ayat Susunan Biasa PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Kesusasteraan Nilai: Bekerjasama KBT: Kemahiran Belajar Cara Belajar	BBB: Lampiran Petikan Gambar Tunggal PPM – Membaca Band 5 I Think : Peta Buih Berganda (banding beza) NILAM
FEBRUARI Minggu 6 06.02.2017 Hingga 10.02.2017 Cuti Sempena Hari Thaipusam (9.02.2017)	PENULISAN Karangan Pidato Isu: Khazanah Milik Kita (Kemahiran: Bertutur dan Menulis)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Memantapkan hujah dengan mengemukakan bukti. 2. Menyatakan format penulisan serta persembahan bagi pidato atau debat. 3. Menyenaraikan 3 contoh kata prafrasa/ kata tugas FU: 2.5 Aras 2 (i) FS: 9.4 Aras 2 (i)	SISTEM BAHASA: Morfologi – Kata Prafrasa/ kata tugas PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sejarah Nilai: Hormat-menghormat KBT: Kemahiran Belajar Cara Belajar	BBB: Video Borang Grafik PPM – Menulis Band 4 I Think : Peta Buih Berganda (banding beza)
	LISAN Ujian Lisan (Kemahiran:Membaca dan memahami)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menghuraikan kecondongan pendapat berdasarkan fakta dan hujah yang dikemukakan. 2. Menyampaikan ceramah dan kempen berdasarkan kerangka yang disediakan. 3. Membina ayat majmuk secara lisan.	SISTEM BAHASA: Sintaksis – Ayat Majmuk PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sivik dan Kewarganegaraan Nilai: Berhemah Tinggi KBT: Kecerdasan Pelbagai	BBB: Bahan Rangsangan Borang Pemarkahan I Think : Peta Alir (urutan)

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

		FU: 4.1 Aras 2 (i) FS: 9.3 Aras 1 (iv) PKJR : 1.1.4 1.1.7		
	KOMSAS NOVEL Pengenalan – Sinopsis (Kemahiran:Mendengar dan Bertutur)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menyatakan 3 ciri novel secara lisan 2. Menulis sinopsis setiap bab sekurang-kurangnya dalam lima ayat tunggal dan majmuk 3. Menulis maksud peribahasa dalam petikan & membina 2 ayat majmuk FU: 10.4 Aras 1 (iii,iv) FS: 7.1 Aras 1 (i,ii,iii)	SISTEM BAHASA: Sintaksis : Ayat Majmuk/ Peribahasa PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Kemanusiaan Nilai: Kasih sayang, bertanggungjawab KBT: Kemahiran Berfikir Kecerdasan pelbagai (verbal-linguistik) Kemahiran Kontekstual	BBB: Lembaran Kerja Borang Grafik Buku antologi Novel Cadangan pentaksiran: B1 DL1 E1 (menyambung bicara tentang sesuatu isu dengan menggunakan bahasa yang sesuai) I Think : Peta Bulat (mendefinisi)
FEBRUARI Minggu 7 13.02.2017 Hingga 17.02.2017	ULASAN Bahan- Carta pai Isu: Pengorbanan Melangkaui Sempadan (Kemahiran: Mendengar dan Bertutur)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1 Menyusun maklumat mengikut urutan yang sesuai. 2. Mengambil giliran dan mengemukakan respons yang sesuai dalam perbincangan yang aktif. 3. Menyenaikan frasa nama/ membina ayat dari imbuhan beR..., beR....an, beR...kan FU: 8.4 Aras 1 (ii) FS: 2.5 Aras 2 (ii)	SISTEM BAHASA: Morfologi – Frasa Nama/ membina ayat dari imbuhan beR..., beR....an, beR...kan PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sejarah Nilai: Patriotik KBT: Kemahiran Berfikir	BBB: Lampiran Petikan Carta pai Buku teks m/s 121 & 123 I Think : Peta Alir (urutan) NILAM
	PKJR : Unit 2 Pengaruh Rakan Sebaya	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menceritakan pengalaman yang dialami kesan daripada pengaruh rakan sebaya dengan	SISTEM BAHASA : Kata Adjektif	BBB : Aktiviti PKJR (Aktiviti 1) Media : 2.1 (Petikan

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

		<p>teratur dan menarik.</p> <p>2. Mengenal pasti pelbagai bentuk pengaruh rakan yang boleh meletakkan seseorang dalam dilema dan cara-cara untuk menolak ajakan rakan-rakan yang mendatangkan kesan bahaya kepada diri sendiri dan orang lain.</p> <p>FU : 1.2 Aras1 (iii) FS : 7.6 Aras 2 (iv) PKR : 1.3.5</p>	<p>PENGISIAN KURIKULUM: Nilai : Bertanggungjawab, Rasional KBT : Kemahiran Berfikir/ Kecerdasan Pelbagai.</p>	drama)
	<p>TATABAHASA</p> <p>Kata tugas</p> <p>Pembentukan kata tugas</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p> <p>1. Membuat pembentangan fungsi kata tugas.</p> <p>2. Menggunakan sebutan, nada, intonasi dan unsur paralinguistik yang lain untuk menyatakan contoh kata tugas.</p> <p>3. Membina 6 ayat daripada kata tugas.</p> <p>FU: 9.4 Aras 3 (ii) FS: 5.2 Aras 2 (i)</p>	<p>PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Moral Nilai: Patriotik KBT: Kemahiran Berfikir</p>	<p>BBB:</p> <p>Borang Pemarkahan</p> <p>Buku teks m/s 68 I Think : Peta Bulat (mendefinisi)</p> <p>NILAM</p>
	<p>KOMSAS</p> <p>NOVEL</p> <p>Tema dan Persoalan</p> <p>(Kemahiran: Mendengar dan Bertutur)</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p> <p>1. Menyatakan tema secara lisan dan bertulis.</p> <p>2. Menghuraikan sekurang-kurangnya 5 persoalan berserta contoh.</p> <p>3. mengenal pasti 5 ayat majmuk & 3 peribahasa dalam novel</p> <p>FU: 10.6 Aras 2(iv) FS: 2.3 Aras 2 (i)</p>	<p>SISTEM BAHASA: Sintaksis : Ayat Majmuk Peribahasa</p> <p>PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sastera Nilai: Keberanian, bekerjasama KBT: Kemahiran Berfikir Kecerdasan Pelbagai Belajar cara belajar</p>	<p>BBB:</p> <p>Carta – Peta Minda Lembaran Kerja Borang Grafik</p> <p>I Think : Peta Alir (urutan)</p> <p>NILAM</p>
<p>FEBRUARI</p> <p>Minggu 8</p>	<p>PENULISAN</p> <p>Wawancara/ Dialog</p> <p>LISAN</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p> <p>1. Menyatakan idea dan isi yang relevan dengan tajuk.</p> <p>2. Mengutarakan soalan bertumpu dan bercapah</p>	<p>SISTEM BAHASA: Morfologi – Kata Sendi Nama/ imbuhan pe, peN, peR, peN...an, peR...an</p>	<p>BBB:</p> <p>Pita Rakaman Lampiran Petikan</p>

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

<p>20.02.2017 Hingga 24.02.2017</p>	<p>Isu: Menuju ke Puncak Jaya (Kemahiran:Mendengar dan Bertutur)</p>	<p>serta memberikan jawapan yang tepat dalam perbincangan. 3. Menyenaraikan kata sendi nama dalam ayat/ membina ayat daripada imbuhan pe, peN, peR, peN...an, peR...an FU: 12.4 Aras 1 (iii) FS: 1.4 Aras 2 (i)</p>	<p>PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Geografi Nilai: Hormat menghormati KBT: Kemahiran Berfikir</p>	<p>Buku teks m/s 141/ 142 I Think : Peta Pokok (menghurai)</p>
	<p>MEMBACA PETIKAN UMUM Isu: Menuju ke Puncak Jaya (Kemahiran Menulis)</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menjelaskan idea dengan menggunakan kata, ungkapan dan ayat yang sesuai dan tersusun. 2. Menjelaskan maklumat secara munasabah untuk membuat inferens. 3. Mengenal pasti imbuhan teR- dan ke...an dalam petikan. FU: 2.2 Aras 1 (ii) FS: 8.5 Aras 1 (v)</p>	<p>SISTEM BAHASA: Morfologi – imbuhan teR dan ke...an PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Kesihatan Nilai: Kebersihan Fizikal dan Mental KBT: Kajian Masa Depan</p>	<p>BBB: Lampiran Petikan PPM – Membaca Band 5 I Think : Peta Bulat (mendefinisi)</p>
	<p>KOMSAS PROSA TRADISIONAL 3 (Pemahaman Petikan Prosa Tradisional) (Kemahiran:Menulis, Membaca dan Memahami)</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menyenaraikan sinonim perkataan. 2. Menulis jawapan bagi soalan pemahaman yang diberikan dengan ayat yang gramatis. FU: 12.1 Aras 3 (i) FS: 7.6 Aras 1 (viii)</p>	<p>SISTEM BAHASA: Morfologi – Kata Adjektif PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Kesusasteraan Melayu Nilai: Keberanian KBT: Kemahiran Berfikir</p>	<p>BBB: Buku antologi Bahan edaran I Think : Peta Alir (urutan)</p>
<p>FEBRUARI/M AC Minggu 9 27..02.2017 Hingga 03.03.2017</p>	<p>ULASAN Bahan- Jadual MEMBACA Isu: Permata di Bumi Bertuah (Kemahiran: Bertutur dan Menulis)</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menggabungkan dan mengasingkan maklumat berdasarkan ciri dan kandungannya. 2. Menjelaskan idea dengan menggunakan, ungkapan dan ayat yang sesuai dan tersusun. 3. Membina ayat daripada frasa adjektif/ imbuhan di, di...kan, di...i FU: 8.2 Aras 1 (ii)</p>	<p>SISTEM BAHASA: Morfologi – Kata Frasa Adjektif / imbuhan di, di...kan, di...i PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sains Nilai: Kebersihan Fizikal dan Mental</p>	<p>BBB: Jadual Lampiran Petikan Ringkasan buku teks ms 149 Buku teks ms 159 I Think : Peta Buih</p>

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

		FS: 3.1 Aras 1 (i) PKJR : 5.1.3	KBT: Kemahiran Masa Depan	Berganda (banding beza) NILAM
PKJR : Unit 3 Memiliki Lesen Memandu satu keistimewaan.	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Memantapkan hujah dengan mengemukakan 5 bukti keistimewaan memiliki lesen memandu secara sah. 2. Meyusun maklumat tentang langkah-langkah mendapatkan lesen memandu mengikut urutan yang sesuai.. FU : 2.4 Aras2 (i) FS : 8.2 Aras 1 (ii) PKR : 5.1.3		SISTEM BAHASA : Kata Nama Khas PENGISIAN KURIKULUM: Nilai : Bertanggungjawab, KBT : Kemahiran Berfikir/ Kecerdasan Pelbagai.	BBB : Aktiviti PKJR (Aktiviti 1 dan 2) Media : 3.1 (Poster Langkah-langkah mendapatkan lesen memandu.)
TATABAHASA Kata Praklausa Isu: Permata di Bumi Bertuah (Kemahiran:Membaca dan Memahami)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Memindah maklumat kepada pelbagai bentuk. 2. Membezakan subjek dan predikat. 3. Mengenal pasti fungsi kata praklausa dalam ayat FU: 8.5 Aras 1 (iv) FS: 2.2 Aras(ii)		PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sains Nilai: Kebersihan Fizikal dan Mental KBT: Kemahiran Belajar Cara Belajar	BBB: Lampiran Petikan Borang Grafik Buku teks ms 151,87 I Think : Peta Buih Berganda (banding beza) NILAM
KOMSAS CERPEN 1 (kemahiran: Membaca)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menganalisis watak perwatakan serta latar. 2. Menakul maksud tersurat dan tersirat pelbagai teks. 3. Menyatakan maksud peribahasa/ membina 2 ayat daripada kata nama terbitan FU: 10.2 Aras 2 (iv) FS: 7.7 Aras 3 (i)		SISTEM BAHASA: Morfologi- kata nama terbitan Peribahasa PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Agama, Moral Nilai: Kasih sayang KBT: Pembelajaran Kontekstual	BBB: Video Gambar Lampiran Petikan Borang Grafik I Think : Peta Buih Berganda (banding beza) NILAM

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

MINGGU 10	PEPERIKSAAN PENGGAL PERTAMA 6.03.2017 HINGGA 10.03.2017			
MAC Minggu 11 13.03.2017 Hingga 17.03.2017	PENULISAN Ceramah Isu: Menyingkap Rahsia Alam (Kemahiran: Mendengar dan Bertutur)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menyampaikan ceramah dan kempen berdasarkan kerangka yang disediakan. 2. Menyatakan pandangan dengan menghuraikan maksud tersurat dan tersirat daripada pelbagai sumber. 3. Membina ayat tanya berdasarkan kata tanya yang diberi. FU: 9.3 Aras 1 (iv) FS: 1.3 Aras 1 (iv)	SISTEM BAHASA: Sintaksis – Ayat Tanya PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sivik Nilai: Patriotisme KBT: Kemahiran Teknologi Maklumat dan Komunikasi	BBB: Lampiran Petikan Pita Rakaman I Think : Peta Alir (urutan)
	PKJR : Unit 3 Memiliki Lesen Memandu satu keistimewaan.	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Memantapkan hujah dengan mengemukakan 5 bukti keistimewaan memiliki lesen memandu secara sah. 2. Menerangkan kepentingan memiliki lesen memandu dan mengenal pasti proses-proses yang berkaitan untuk mendapatkan lesen memandu atau menunggang kenderaan. FU : 2.4 Aras2 (i) FS : 8.2 Aras 1 (ii) PKR : 5.1.3	SISTEM BAHASA : Kata Nama Khas PENGISIAN KURIKULUM: Nilai : Bertanggungjawab, KBT : Kemahiran Berfikir/ Kecerdasan Pelbagai.	BBB : Aktiviti PKJR (Aktiviti 1 dan 2) Media : 3.1 (Poster Langkah-langkah mendapatkan lesen memandu.)
	MEMBACA PETIKAN UMUM Isu: Menyingkap Rahsia Alam	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Memindah maklumat kepada pelbagai bentuk. 2. Memberikan cadangan bagi sesuatu isu atau masalah. 3. Mengenal pasti imbuhan <i>...kan, ...i</i> dan <i>...an</i>	SISTEM BAHASA: Morfologi : imbuhan <i>...kan, ...i</i> dan <i>...an</i> PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sains	BBB: Lampiran Petikan Borang Grafik Buku teks ms 151 <u>Cadangan Pentaksiran</u>

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

	(Kemahiran:Membaca dan Memahami)	FU: 8.5 Aras 1 (iv) FS: 2.2 Aras(ii)	Nilai: Kebersihan Fizikal dan Mental KBT: Kemahiran Belajar Cara Belajar	I Think : Peta Bulat (mendefinisi)
	KOMSAS CERPEN 2 (Kemahiran:Menulis, Membaca dan Memahami)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menghasilkan pelbagai genre dengan menggunakan bahasa dan gaya penulisan yang menarik. 2. Mengkaji aspek sastera secara terperinci berdasarkan cerpen yang dibaca FU: 12.1 Aras 3 (i) FS: 7.6 Aras 1 (viii) PKJR :1.3.5, 1.3.8	SISTEM BAHASA: Morfologi – Kata Adjektif PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Kesusasteraan Melayu Nilai: Keberanian KBT: Kemahiran Berfikir	BBB: Pita Rakaman Lampiran Petikan Borang Grafik I Think : Peta Titi (analogi-hubungan)
CUTI PERTENGAHAN PENGGAL 1 18.03.2017 hingga 26.03.2017				
MAC/APRIL Minggu 12 27.03.2017 Hingga 31.03.2017	ULASAN Bahan Iklan LISAN Isu: Impian menjadi kenyataan (Kemahiran:Bertutur dan Menulis)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Mendengar dan menyatakan gambaran keseluruhan dan idea utama 2. Menjelaskan maklumat secara munasabah untuk membuat inferens. 3.Menyatakan 5 kata tugas. FU: 7.1 Aras 1(i) FS: 8.5 Aras 1 (v)	SISTEM BAHASA: Morfologi – Klausa/ membetulkan ayat PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Kesihatan Nilai: Kebersihan fizikal dan mental KBT: Kemahiran Berfikir	BBB: Carta Aliran Borang Grafik Buku teks m/s 182 & 184 I Think : Peta Pelbagai Alir(sebab akibat) NILAM
	TATABAHASA Frasa Nama Peluasan Frasa Nama (Kemahiran: Membaca)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menyatakan contoh frasa nama dalam petikan. 2. Menghuraikan peranan subjek dan predikat. 3. Menyenaraikan 4 pola ayat dalam petikan. FU: 8.1 Aras 1(iii) FS: 4.2 Aras 2(i) PKJR :1.1.4, 1.1.7	PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Kesusasteraan Nilai: Kejujuran KBT: Kemahiran Kontekstual	BBB: Lampiran Petikan Novel Borang Grafik Buku Teks m/s 123 I Think : Peta Titi (hubungan)

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

				NILAM
	<p>KOMSAS</p> <p>PUISI TRADISIONAL 3</p> <p>(Kemahiran: Bertutur dan Menulis)</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p> <ol style="list-style-type: none"> Menghuraikan keindahan unsur bunyi dalam puisi melalui aliterasi, asonansi, rima tengah dan rima akhir serta mengaplikasikannya dalam karya. Mengemukakan soalan dalam bentuk ayat tanya tanpa kata tanya dan menggunakan soalan pengikat untuk mengundang respons. Membina 5 ayat tanya. <p>FU: 11.2 Aras 3 (ii) FS: 1.4 Aras 1 (v)</p>	<p>SISTEM BAHASA: Sintaksis – Ayat Tanya</p> <p>PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Kesusasteraan Nilai: Bekerjasama KBT: Kecerdasan Pelbagai</p>	<p>BBB: Pita Rakaman Lampiran Petikan</p> <p>PPM – Menulis Band 5 I Think : Peta Bulat (mendefinisi)</p> <p>NILAM</p>
<p>APRIL</p> <p>Minggu 13</p> <p>03.04.2017 hingga 07.04.2017</p>	<p>PENULISAN Karangan Peribahasa</p> <p>Isu: Dalam Kehijauan Hutan Khatulistiwa</p> <p>(Kemahiran: Menulis)</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p> <ol style="list-style-type: none"> Membina ayat topik, ayat huraian dan ayat contoh. Memilih isi penting yang relevan dengan topik yang diberi. Membina ayat daripada kata kerja/ kata bilangan <p>FU: 12.4 Aras 1 (iv) FS: 7.1 Aras 1 (ii)</p>	<p>SISTEM BAHASA: Sintaksis- Ayat Dasar/ peribahasa</p> <p>PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sivik Nilai: Patriotik KBT: Kemahiran Berfikir</p>	<p>BBB: Pita Rakaman Lampiran Petikan</p> <p>Buku teks ms 196/197/198/199</p> <p>I Think : Peta Pokok (mengelaskan)</p>
	<p>PKJR : Unit 4 Rehat dan kesihatan mempengaruhi keselamatan</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p> <ol style="list-style-type: none"> Memberikan respons secara lisan sama ada benar atau salah tentang pernyataan yang telah dibacakan. Membaca pantas untuk mendapatkan maklumat tentang faktor-faktor risiko nahas di jalan raya. <p>FU : 1.2 Aras 1 (ii) FS : 7.4 Aras 2 (ii) PKJR : 2.2, 2.3.1</p>	<p>SISTEM BAHASA : Kata Sendi Nama Kosa Kata</p> <p>PENGISIAN KURIKULUM: Nilai : Rasional KBT : Kemahiran Berfikir/ Kajian Masa Depan.</p>	<p>BBB : Aktiviti PKJR (Aktiviti 1) Media : 4.1 (Kad Pernyataan.) 4.2 (Petikan “Siapakan yang bersalah?” Video “ Faktor-faktor Penyumbang kepada Nahas di Jalan Raya</p>
	MEMBACA	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:	SISTEM BAHASA:	BBB:

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

	<p>PETIKAN UMUM</p> <p>Isu: Dalam Kehijauan Hutan Khatulistiwa</p> <p>(Kemahiran: Mendengar dan Bertutur)</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. Mengenal pasti diksi, istilah dan pelbagai jenis ayat untuk digunakan dalam penulisan karya bukan kreatif. 2. Menggabungkan dan mengasingkan maklumat berdasarkan ciri dan kandungannya. 3. Membina 5 ayat berdasarkan diksi yang diberi. <p>FU: 11.2 Aras 1 (i) FS: 8.4 Aras 1(iv)</p>	<p>Sintaksis – Ayat Penyata</p> <p>PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Kesusasteraan Nilai: Hormat menghormat KBT: Kemahiran Belajar Cara Belajar</p>	<p>Petikan Sajak –Adiwangsa Borang Grafik</p> <p>PPM – Membaca Band 4</p> <p>I Think : Peta Buih Berganda (banding beza)</p> <p>NILAM</p>
	<p>KOMSAS</p> <p>CERPEN 3</p> <p>(Kemahiran: Menulis)</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Mengenal pasti watak perwatakan. 2. Mengenal pasti Latar (Masa, Tempat, Masyarakat) 3. Menjawab 3 soalan pemahaman. <p>FU: 10.6 Aras 2 (iv) FS: 5.3 Aras 1 (i)</p>	<p>SISTEM BAHASA: Morfologi – Kata Kerja</p> <p>PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Pendidikan Seni Nilai: Hemah Tinggi KBT: Kecerdasan Pelbagai</p>	<p>BBB: Video Lampiran Petikan Borang Grafik</p> <p>I Think : Peta Bulat (mendefinisi)</p> <p>NILAM</p>
<p>APRIL</p> <p>Minggu 14</p> <p>10.04.2017 Hingga 14.04.2017</p>	<p>ULASAN</p> <p>Bahan- Graf Bar</p> <p>Isu: Budaya berbilang warisan bersama</p> <p>(Kemahiran: Menulis)</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Memindah maklumat dalam pelbagai bentuk. 2. Menyatakan idea dan isi yang relevan dengan tajuk. 3. Mengenal pasti ayat tunggal susunan biasa dalam petikan. <p>FU: 8.3 Aras 1 (iii) FS: 12.2 Aras 1 (iii)</p>	<p>SISTEM BAHASA: Sintaksis- Ayat tunggal susunan biasa</p> <p>PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sains Nilai: Rasional KBT: Kemahiran Berfikir</p>	<p>BBB: Lampiran Petikan Graf bar</p> <p>Buku teks ms 215, 216, 217</p> <p>I Think :Peta Alir (Hubungan)</p>
	<p>TATABAHASA</p> <p>Frasa Sendi Pembentukan frasa Sendi Nama</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Menggunakan sebutan, intonasi, nada tekanan suara dan gaya pengucapan yang sesuai ketika berunding. 2. Menyatakan 6 contoh frasa sendi nama. 	<p>PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sains Nilai: Berhemah Tinggi KBT: Kemahiran Berfikir</p>	<p>BBB: Lampiran Petikan Borang Grafik</p> <p>PPM-Lisan Band 3</p>

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

	<p>Isu: Kesihatan (Kemahiran: Bertutur dan Membaca)</p>	<p>3. Membina 6 ayat berdasarkan frasa sendi nama.</p> <p>FU: 3.1 Aras 1 (i) FS: 11.3 Aras (ii)</p>		<p>Buku teks m/s 142 I Think : Peta Bulat (mendefinisi)</p>
	<p>KOMSAS</p> <p>NOVEL (Watak dan Perwatakan)</p> <p>(Kemahiran: Mendengar dan Bertutur)</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Mengenal pasti watak utama dan watak sampingan. 2. Membuat perbandingan watak utama dan satu watak sampingan 3. Membina 3 ayat dengan menggunakan kata majmuk. <p>FU: 12.2 Aras 1 (iii) FS: 7.3 Aras 2 (iv)</p>	<p>SISTEM BAHASA: Morfologi – Kata Majmuk</p> <p>PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sivik Nilai: Bekerjasama KBT: Kemahiran Berfikir</p>	<p>BBB: Video Pita Rakaman Lampiran Petikan</p> <p>I Think : Peta Dakap (hubungan)</p>
<p>APRIL</p> <p>Minggu 15</p> <p>17.04.2017 Hingga 21.04.2017</p>	<p>PENULISAN Karangan Pengalaman</p> <p>Isu: Di sini Bermula segala-galanya (Kemahiran: Menulis)</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Membaca pantas secara imbasan dan luncuran untuk mendapat maklumat yang khusus. 2. Mengemukakan cadangan bagi sesuatu isu atau permasalahan. 3. Membina ayat berdasarkan kata arah dan kata bilangan <p>FU: 7.1 Aras 2 (ii) FS: 2.5 Aras 1 (iv)</p>	<p>SISTEM BAHASA: Morfologi- kata arah/kata bilangan</p> <p>PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sivik Nilai: Kejujuran, Keberanian KBT: Kajian Masa Depan</p>	<p>BBB: Lampiran Petikan Borang Grafik</p> <p>Buku teks ms 226,227,228</p> <p>PPM – Menulis Band 5 I Think : Peta Bulat (mendefinisi)</p> <p>NILAM</p>
	<p>PKJR : Unit 4 Rehat dan kesihatan mempengaruhi keselamatan</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Memberikan respons secara lisan sama ada benar atau salah tentang pernyataan yang telah dibacakan. 2. Menjelaskan tanda-tanda keletihan, pengaruh dadah dan alkohol serta akibatnya terhadap keselamatan pemandu dan pengguna lain. <p>FU : 1.2 Aras 1 (ii) FS : 7.4 Aras 2 (ii)</p>	<p>SISTEM BAHASA : Kata Sendi Nama Kosa Kata</p> <p>PENGISIAN KURIKULUM: Nilai : Rasional KBT : Kemahiran Berfikir/ Kajian Masa Depan.</p>	<p>BBB : Aktiviti PKJR (Aktiviti 1) Media : 4.1 (Kad Pernyataan.) 4.2 (Petikan “Siapakan yang bersalah?” Video “ Faktor-faktor Penyumbang kepada Nahas di Jalan Raya</p>

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

		PKJR : 2.2, 2.3.1		
	MEMBACA PETIKAN UMUM Isu: Di sini Bermula segala-galanya (Kemahiran: Membaca dan Memahami)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Membaca pantas secara imbasan dan luncuran untuk mendapat maklumat yang khusus. 2. Menjelaskan pendapat sesuatu isu secara spontan. 3. Membina 3 ayat tanya FU: 7.7 Aras 2 (ii) FS: 2.5 Aras 2 (iv)	SISTEM BAHASA: Sintaksis – ayat tanya PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sains Nilai: Kebersihan Fizikal dan Mental KBT: Kemahiran Berfikir, Kemahiran Belajar Cara Belajar	BBB: Lampiran Petikan – Kawasan Perlindungan Hidupan Liar Kamus Peribahasa I Think : Peta Bulat (mendefinisi) NILAM
	KOMSAS DRAMA 2 (Kemahiran: Mendengar/ Bertutur)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menganalisis watak dan perwatakan serta latar. 2. Menghasilkan huraian tentang gaya bahasa berdasarkan peta minda/borang grafik yang diberi secara bertulis dan lisan. 3. Mengenal pasti ayat majmuk dan memberi maksud peribahasa dalam teks. FU: 10.6 Aras 2 (iv) FS: 1.6 aras 1 (vi)	SISTEM BAHASA: Sintaksis : Ayat Majmuk Peribahasa PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sivik dan Moral Nilai: Keberanian, bekerjasama KBT: Kemahiran Berfikir Kecerdasan pelbagai Belajar cara belajar	BBB: Carta Minda Borang Grafik I Think : Peta Buih (menghurai) NILAM
APRIL Minggu 16 24.04.2017 hingga 28.04.2017 Cuti	ULASAN Bahan- Gambar tunggal Isu: Saintis Penjana Ekonomi (Kemahiran: Menulis)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Memindah maklumat kepada pelbagai bentuk 2. Menyatakan pandangan dengan menghuraikan maksud tersurat dan tersirat daripada pelbagai sumber 3. Membina ayat tunggal. FU: 12.4 Aras 1(iii) FS: 1.2 Aras 1 (iv)	SISTEM BAHASA: Sintaksis – Ayat Tunggal PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Perdagangan, Matematik Nilai: Rasional KBT: Kemahiran Teknologi Maklumat dan komunikasi	BBB: Lampiran Petikan Borang Grafik Buku teks ms 243,244,245 I Think : Peta Pokok (sebab akibat)
				BBB:

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

sempena Israk dan Mikraj (24.04.17)	TATABAHASA Frasa Adjektif Peluasan Frasa Adjektif (Kemahiran: Mendengar dan Bertutur)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Mengarisi 4 frasa adjektif dalam petikan.. 2. Menjelaskan idea dengan menggunakan kata, ungkapan dan ayat yang sesuai dan tersusun. 3. Menyenarai 6 ayat yang gramatis menggunakan frasa adjektif. FU: 8.7 Aras 2 (ii) FS: 2.2 Aras 1 (ii)	PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sivik Nilai: Semangat Kemasyarakatan KBT: Kemahiran Berfikir	Petikan Lampiran Buku teks m/s 158 I Think : Peta Bulat (mendefinisi)
	KOMSAS NOVEL Plot & Teknik Plot Isu: (Kemahiran: Bertutur / Menulis)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menyatakan plot novel mengikut turutan. 2. Menyenaikan teknik plot secara lisan dan bertulis. 3. Menjawab 3 soalan pemahaman dengan tepat FU: 10.6 Aras 2 (ii,iv) FS: 10.4 Aras 1 (ii, iii)	SISTEM BAHASA: PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Kemanusiaan Nilai: Keberanian, kerjasama KBT: Kemahiran Berfikir Kecerdasan pelbagai Intrapersonal	BBB: Lembaran Kerja Peta Minda PPM – Membaca Band 5 I Think : Peta Dakap (hubungan)
MEI Minggu 17 01.05.2017 Hingga 05.05.2017	PENULISAN Laporan Isu: Jauh di mata dekat di hati (Kemahiran: Menulis/ Bertutur)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menghasilkan pelbagai genre dengan menggunakan bahasa dan gaya penulisan yang menarik. 2. Mengisahkan dan menceritakan semula sesuatu perkara dengan teratur dan menarik perhatian. 3. Mengenal pasti ayat majmuk pancangan FU: 12.4 Aras 3 (i) FS: 1.3 Aras 1 (iii)	SISTEM BAHASA Sintaksis – Ayat majmuk pancangan PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Matematik Nilai: Kejujuran KBT: Kemahiran Teknologi Maklumat dan Komunikasi	BBB: VCD Lampiran Petikan Borang Grafik Buku teks ms 255, 256 I Think : Peta Alir (urutan)
	LISAN PETIKAN UMUM Isu: Jauh di mata dekat di hati (Kemahiran: Menulis)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Mendengar respons pernyataan dengan aktif dan menghubungkannya dengan kejadian atau peristiwa yang dibaca, didengar dan dialami sebagai respons. 2. Membuat ulasan lengkap beserta alasan yang kukuh.	SISTEM BAHASA: Morfologi – Kosa Kata PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sains Nilai: Rasional KBT: Kemahiran Belajar Cara	BBB: Komik Kamus Laman Web http://www.cia.gov PPM – Lisan bertutur

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

		3. Mencari makna rangkai kata yang diberikan dengan menggunakan kamus. FU: 1.2 Aras 1 (ii) FS: 8.8 Aras 3 (ii)	Belajar	Band 4 I Think : Peta Dakap (hubungan) NILAM
	KOMSAS DRAMA 3 (Ulang kaji) (Kemahiran: Mendengar dan Bertutur)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menentukan hujah yang mantap berdasarkan rujukan dan bukti. 2. Menjawab sekurang-kurangnya 3 soalan pemahaman dalam ayat yang gramatis. FU: 10.5 Aras 2 (iii) FS: 9.3 Aras 3 (i)	SISTEM BAHASA: Sintaksis – Ayat Seruan PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Kesusasteraan, Agama Nilai: Kesederhanaan KBT: Pembelajaran Konstruktivisme	BBB: Pita Rakaman Lampiran Petikan Borang Grafik PPM- Membaca Band 4 I Think : Peta Pokok (sebab akibat) NILAM
MINGGU 18 HINGGA 19 08.05.2017 HINGGA 19.05.2017	PEPERIKSAAN PERTENGAHAN TAHUN 2017			
JUN Minggu 20 22.05.2017 Hingga 26.05.2017	ULASAN Bahan- Graf Bar Isu: Laman Ilmu (Kemahiran: Menulis)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Memindah maklumat dalam pelbagai bentuk. 2. Menyatakan idea dan isi yang relevan dengan tajuk. 3. Menyenaikan ayat majmuk gabungan dalam petikan/ penanda wacana FU: 8.3 Aras 1 (iii) FS: 12.2 Aras 1 (iii)	SISTEM BAHASA: Sintaksis : Ayat Majmuk Gabungan/penanda wacana PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Ekonomi Nilai: Kasih sayang KBT: Kemahiran Masa Depan	BBB: Video Lampiran Petikan berunding I Think : Peta Dakap (hubungan)
	TATABAHASA	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Mengenal pasti penggunaan frasa kerja dalam	SISTEM BAHASA: Morfologi – Kata Seru/simpulan	BBB: Lampiran Petikan

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

	Frasa Kerja	petikan. 2. Menyenarai 6 contoh frasa kerja. 3. Membina 3 ayat berdasarkan frasa kerja. FU: 4.1 Aras 1(i) FS: 8.4 Aras 1 (iv) PKJR : 1.1.4, 1.1.7	bahasa PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sivik Nilai: Rasional KBT: Kecerdasan Pelbagai	Buku teks ms 173 I Think : Peta Bulat (mendefinisi) NILAM
	KOMSAS NOVEL (Latar masa, Tempat & Masyarakat) (Kemahiran : Menulis)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menyenaraikan latar berserta contoh yang tepat. 2. Meneliti semula maklumat untuk memastikan kesahihan. 3. Menjawab 3 soalan pemahaman dengan ayat yang lengkap. FU: 10.4 Aras 2 (ii) FS: 8.7 Aras 2 (i)	SISTEM BAHASA: Morfologi – Kata Nama Terbitan PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Agama, Moral Nilai: Kesyukuran KBT: Kemahiran Berfikir	BBB: Pita Rakaman Lampiran Petikan Borang Grafik I Think : Peta Bulat (mendefinisi) NILAM
CUTI PERTENGAHAN TAHUN 2017 27.05. 2017 HINGGA 11.6. 2017				
JUN Minggu 21 12.06.2017 Hingga 16 .06.2017 Cuti Sempena Nuzul Al Quran (12.06.2017)	PENULISAN Surat rasmi Isu: Selaut Budi dalam ingatan (Kemahiran: Menulis)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Mengenal pasti diksi, istilah dan pelbagai jenis ayat untuk digunakan dalam penulisan karya bukan sastera. 2. Mengemukakan pemohonan, komen, aduan dan bantahan tentang barangan dan perkhidmatan. 3. Membina ayat dasar dan mengenal pasti kata nama khas FU: 11.1 Aras (i) FS: 6.3 Aras 1 (ii)	SISTEM BAHASA: Sintaksis – Ayat Dasar/ kata nama khas PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sivik Nilai: Kejujuran, Keberanian KBT: Kajian Masa Depan	BBB: Lampiran Petikan Surat Khabar PPM – Menulis Band 4 I Think : Peta Bulat (mendefinisi)
	MEMBACA PETIKAN UMUM	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Mengemukakan soalan, kata-kata berunsur kecindan dan anekdot yang dapat menguatkan	SISTEM BAHASA: Sintaksis – Ayat Majmuk PENGISIAN KURIKULUM:	BBB: Lampiran Petikan Borang Grafik

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

	Isu: Selaut Budi dalam ingatan (Kemahiran: Mendengar dan Bertutur)	<p>pembentangan.</p> <p>2. Menyatakan pendapat untuk menerima atau menolak pandangan orang lain dengan merujuk tujuan rundingan.</p> <p>3. Membina 5 ayat majmuk.</p> <p>FU: 9.4 Aras 2 (ii) FS: 3.2 Aras 1 (ii)</p>	<p>Ilmu: Sivik dan Kewarganegaraan</p> <p>Nilai: Hormat menghormati</p> <p>KBT: Kemahiran Berfikir</p>	<p>I Think : Peta Pokok (sebab akibat)</p>
	<p>KOMSAS</p> <p>NOVEL (Gaya Bahasa , Nilai dan Pengajaran)</p> <p>(Kemahiran: Menulis)</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p> <p>1. Menyenaraikan gaya bahasa beserta contoh yang tepat.</p> <p>2. Kenal pasti 5 nilai dan 5 pengajaran beserta contoh yang tepat.</p> <p>3. Menjawab sekurang-kurangnya 3 soalan pemahaman.</p> <p>FU: 10.6 Aras 3 (ii) FS: 4.2 Aras 2 (i)</p>	<p>SISTEM BAHASA: Sintaksis – Ayat Majmuk Pancangan</p> <p>PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sivik, Geografi Nilai: Bertanggungjawab KBT: Kajian Masa Depan</p>	<p>BBB: Gambar Pita Rakaman Lampiran Petikan</p> <p>I Think : Peta Dakap (hubungan)</p>
<p>JUN</p> <p>Minggu 22</p> <p>19.06.2017 Hingga 23.06.2017</p>	<p>ULASAN</p> <p>Bahan- Rajah</p> <p>Isu: Di sinilah kasihku tertumpah</p> <p>(Kemahiran:Menulis)</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p> <p>1. Menggabungkan dan mengasingkan maklumat berdasarkan ciri dan kandungannya.</p> <p>2. Mengutarakan soalan bertumpu dan bercapah serta memberikan jawapan yang tepat dalam perbincangan.</p> <p>3. Membina 5 ayat daripada kata nama terbitan.</p> <p>FU: 8.3 Aras 1 (iv) FS: 1.4 Aras 2 (i)</p>	<p>SISTEM BAHASA: Morfologi – Kata Nama Terbitan</p> <p>PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Geografi Nilai: Hormat menghormati KBT: Kemahiran Berfikir</p>	<p>BBB: Lampiran Petikan Carta Aliran</p> <p>PPM – Lisan Band 3</p> <p>I Think : Peta Buih Berganda (banding beza)</p>
	<p>LISAN</p> <p>Isu: Di sinilah kasihku tertumpah</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p> <p>1. Menyatakan semula maksud puisi dengan perkataan sendiri.</p> <p>2. Menyatakan format penyampaian dialog.</p> <p>3. Menyenaraikan kata nama dalam petikan.</p>	<p>SISTEM BAHASA: Morfologi – Kata Nama</p> <p>PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Kesusasteraan</p>	<p>BBB: Lampiran Sajak Borang Grafik</p> <p>I Think : Peta Bulat</p>

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

	(Kemahiran: Membaca)	FU: 10.1 Aras (i) FS: 9.3 Aras 1 (ii).	Nilai: Kesyukuran KBT: Kecerdasan	(mendefinisi) NILAM
	KOMSAS PUISI MODEN (Ulang Kaji Tingkatan 1) (Kemahiran: Bertutur dan Menulis)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menyatakan semula maksud puisi dengan perkataan sendiri 2. Menaakul maksud tersurat dan tersirat 3. Menyenaikan soalan pemahaman, FU: 10.1 Aras 1(i) FS: 7.1 Aras 3(i)	SISTEM BAHASA: Morfologi – Kata hubung PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sastera Nilai: Cinta akan negara KBT: Kecerdasan Pelbagai	BBB: Pita Rakaman Borang Grafik PPM – Menulis Band 6 I Think : Peta Titi (analogi)
JUN Minggu 23 26.06.2017 Hingga 30.06.2017	PENULISAN Rencana Isu: Selagi Nadi Berdenyut (Kemahiran: Menulis)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Memperkuat hujah dengan menggunakan contoh dan bukti. 2. Membina pernyataan yang bersifat propaganda dan meninggalkan kesan mendalam kepada khalayak. 3. Membina 5 ayat penyata./kata adjektif FU: 2.3 Aras 1 (ii) FS: 5.2 Aras 3 (i)	SISTEM BAHASA: Sintaksis – Ayat Penyata/kata adjektif PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Agama/moral Nilai: Hormat menghormati KBT: Kemahiran Teknologi Maklumat dan komunikasi	BBB: Lampiran Petikan Peta Minda I Think : Peta Pokok (sebab akibat)
Cuti Sempena Hari Raya Aidilfitri (25 dan 26.06.2017)	TATABAHASA Klausa Pembahagian Klausa (Kemahiran: Membaca)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Mengenal pasti fungsi Klausa dalam ayat. 2. Membezakan klausa bebas dengan klausa tak bebas. 3. Memberi makna dengan merujuk kamus. FU: 2.5 Aras 3(ii) FS: 7.5 Aras 1 (v)	SISTEM BAHASA: Morfologi – Kosa Kata PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sejarah Nilai: Patriotisme KBT: Kemahiran Belajar Cara Belajar	BBB: Lampiran Petikan Borang Grafik I Think : Peta Buih Berganda (banding beza)
	KOMSAS	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:	SISTEM BAHASA:	BBB:

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

	<p>CERPEN (Ulang kaji Tingkatan 1)</p> <p>(Kemahiran:Membaca dan Memahami)</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. Mengenal pasti kandungan petikan yang diberikan. 2. Menjawab soalan-soalan pemahaman dengan ayat yang gramatis. <p>FU: 10.6 Aras 2 (iii) FS: 9.4 Aras 2 (i)</p>	<p>Morfologi – Kata Sendi</p> <p>PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Ekonomi Nilai: Kasih sayang KBT: Kemahiran Masa Depan</p>	<p>Video Lampiran Petikan Pita Rakaman</p> <p>I Think : Peta Bulat (mendefinisi)</p>
<p>JULAI</p> <p>Minggu 24</p> <p>03.07.2017 Hingga 07.07.2017</p>	<p>ULASAN Bahan- Rajah</p> <p>Isu: Cemerlang di mata dunia</p> <p>(Kemahiran:Bertutur dan Menulis)</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Memindah maklumat kepada pelbagai bentuk 2. Menyatakan pandangan dengan menghuraikan maksud tersurat dan tersirat daripada pelbagai sumber 3. Menyatakan 3 jenis kata kerja transitif dan 3 kata kerja tak transitif. <p>FU: 12.4 Aras 1(iii) FS: 1.2 Aras 1 (iv) PKJR : 2.2, 2.3.1, 2.3.2, 2.3.4</p>	<p>SISTEM BAHASA: Morfologi – Kata Kerja</p> <p>PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Ekonomi Nilai: Kebebasan KBT: Kemahiran Belajar Cara Belajar</p>	<p>BBB: Gambar TUNGGAL CD perisian fakta</p> <p>I Think : Peta Pokok (sebab akibat)</p> <p>NILAM</p>
	<p>LISAN</p> <p>Isu: Cemerlang di mata dunia (Kemahiran Mendengar / Bertutur)</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Mentafsirkan dan menghuraikan maksud kata, rangkai kata, istilah, peribahasa, ayat dan perenggan. 2. Mengambil giliran dan mengemukakan respons yang sesuai dalam perbincangan yang aktif. 3. Menyenaraikan kata kerja dalam petikan. <p>FU: 7.2 Aras 1 (iii) FS: 2.5 Aras 2 (ii)</p>	<p>SISTEM BAHASA: Morfologi – Kata Kerja</p> <p>PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Kesusasteraan Nilai: Patriotisme KBT: Kemahiran Berfikir</p>	<p>BBB: Lampiran Petikan Borang Grafik</p> <p>PPM – Lisan Band 5</p> <p>I Think : Peta Bulat (mendefinisi) NILAM</p>
	<p>KOMSAS</p> <p>PUISI TRADISIONAL (Ulang Kaji Tingkatan 1)</p> <p>(Kemahiran: Membaca)</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. kenal pasti maksud puisi dan gaya bahasa 2. Menjawab soalan-soalan pemahaman <p>FU: 10.4 Aras 2 (ii) FS: 5.1 Aras 1 (i)</p>	<p>SISTEM BAHASA: Morfologi – Kata Kerja</p> <p>PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sejarah Nilai: Patriotisme KBT: Kecerdasan Pelbagai</p>	<p>BBB: Video Lampiran Petikan Borang Grafik</p> <p>I Think : Peta Titi (analogi) NILAM</p>

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

JULAI Minggu 25 10.07.2017 Hingga 14.07.2017	PENULISAN Perbahasan Isu: Khazanah Milik Kita (Kemahiran: Bertutur dan Menulis)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menyatakan idea dan isi yang relevan dengan tajuk. 2. Mengambil giliran dan mengemukakan respons yang sesuai dalam perbincangan yang aktif. 3. Membina 5 ayat daripada kata tugas FU: 12.4 Aras 1 (iii) FS: 2.5 Aras 2 (ii)	SISTEM BAHASA: Morfologi: kata tugas PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Geografi Nilai: Hormat menghormati KBT: Kemahiran Berfikir	BBB: Video Gambar Borang Grafik Buku teks ms 66 I Think : Peta Pokok (sebab akibat)
	TATABAHASA Ayat Dasar -Peluasan Subjek dan Predikat Ayat Dasar (Kemahiran: Membaca)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menyatakan bahagian subjek dan predikat dalam ayat. 2. Menghuraikan binaan subjek dan predikat. 3. Membina 4 ayat yang lengkap mengandungi subjek dan predikat. FU: 8.1 Aras 1(i) FS: 4.2 Aras 2(i)	PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Kesusasteraan Nilai: Kejujuran KBT: Kemahiran Kontekstual	BBB: Borang Grafik Buku teks m/s 197 I Think : Peta Bulat (mendefinisi)
	KOMSAS PROSA TRADISIONAL (Ulang kaji Tingkatan 1) (Kemahiran: Membaca dan Menulis)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Mengenal pasti isi kandungan petikan. 2. Menjawab soalan-soalan pemahaman. FU: 11.2 Aras 3 (ii) FS: 1.4 Aras 1 (v)	SISTEM BAHASA: Morfologi- kata bantu dan kata penguat PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Kesusasteraan Nilai: Bekerjasama KBT: Kecerdasan Pelbagai	BBB: Pita Rakaman Lampiran Petikan I Think : Peta Dakap (hubungan)
JULAI Minggu 26 17.07. 2017 Hingga	ULANG KAJI ULASAN Bahan- Carta Pai	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menyusun maklumat mengikut urutan yang sesuai. 2. Menyatakan idea dan isi yang relevan dengan tajuk. 3. Membina ayat berdasarkan kata imbuhan	SISTEM BAHASA: Morfologi – Imbuhan Akhiran PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sains Nilai: Keberanian	BBB: Lampiran Petikan Carta pai Buku teks ms 79

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

21.07.2017	Isu: Pengorbanan Melangkaui Sempadan (Kemahiran: Menulis)	akhir. FU: 8.4 Aras 1 (ii) FS: 12.4 Aras 1 (iii)	KBT: Kemahiran Berfikir	PPM – Lisan Band 6 I Think : Peta Alir (urutan) NILAM
	ULANG KAJI LISAN Isu: Pengorbanan Melangkaui Sempadan (Kemahiran: Membaca dan Memahami)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Mengemukakan soalan dalam bentuk ayat tanya dan menggunakan soalan pengikat untuk mengundang respons. 2. Memilih isi penting yang relevan dengan topik yang diberi. 3. Membina 5 ayat tanya. FU: 1.4 Aras 1 (v) FS: 7.1 Aras 1 (ii)	SISTEM BAHASA: Morfologi – Kata Tanya PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Kesusasteraan Nilai: Kasih sayang KBT: Kecerdasan Pelbagai	BBB: Lampiran Petikan Cerpen Borang Grafik I Think : Peta Pokok (sebab akibat) NILAM
	ULANG KAJI NOVEL Tingkatan 1 (Kemahiran: Bertutur)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Mengemukakan tema, pemikiran dan persoalan novel. 2. Mengemukakan soalan pelbagai jenis untuk mendapat penjelasan lanjut. 3. Mengenal pasti jenis ayat penyata dalam petikan. FU: 10.4 Aras 2 (i) FS: 7.3 Aras 2 (i)	SISTEM BAHASA: Sintaksis – Ayat Penyata PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Kesihatan Nilai: Keberanian KBT: Kemahiran Berfikir	BBB: Video Gambar Lampiran Petikan Borang Grafik I Think : Peta Bulat (mendefinisi)
JULAI Minggu 27 24.07.2017 Hingga	ULANG KAJI PENULISAN Karangan Fakta	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Mendengar dan menyatakan gambaran keseluruhan dan idea utama 2. Menjelaskan penggunaan diksi dan istilah bagi teks yang menggunakan laras teknik dan vokasional.	SISTEM BAHASA: Morfologi – imbuhan awalan PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Kesihatan Nilai: Kebersihan fizikal dan	BBB: Kertas edaran PPM – Menulis Band 6

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

28.07.2017	Isu: Menuju ke puncak Jaya (Kemahiran: Bertutur dan Menulis)	3. Menyenaraikan kata imbuhan awalan dalam petikan. FU: 7.1 Aras 1(i) FS: 11.1 Aras 3 (iii)	mental KBT: Kemahiran Berfikir	I Think : Peta Dakap (hubungan)
	TATABAHASA Ayat Tunggal Susunan Biasa Jenis Ayat Tunggal (Kemahiran: membaca / Menulis)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menyatakan jenis-jenis ayat tunggal. 2. Menghuraikan perbezaan ayat tunggal dan ayat majmuk. 3. Mengenal pasti jenis ayat tunggal dalam petikan. FU: 8.5 Aras 1(iii) FS: 4.2 Aras 2(i)	PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Kesusasteraan Nilai: Patriotisme KBT: Kecerdasan Pelbagai	BBB: Lampiran Petikan Rencana Borang Grafik Buku Teks m/s 215 I Think : Peta Buih Berganda (banding beza)
	ULANG KAJI NOVEL Tingkatan 2 (Kemahiran: Bertutur)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menganalisis watak dan perwatakan serta latar 2. Membuat ulasan lengkap beserta alasan yang kukuh. 3. Mengenal pasti kata majmuk dalam petikan. FU: 10.6 Aras 2 (iv) FS: 8.8 Aras 3 (ii)	SISTEM BAHASA: Morfologi: Kata majmuk PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Pendidikan Moral Nilai: Keberanian KBT: Kemahiran Berfikir KBT: Kemahiran Berfikir	BBB: Buku novel Lampiran Petikan Borang Grafik I Think : Peta Dakap (hubungan)
OGOS Minggu 28 31.07.2017 Hingga 04.08.2017	ULANG KAJI ULASAN Bahan- Gambar Isu: Permata di bumi bertuah (Kemahiran: Menulis)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menyatakan jenis pernyataan sama ada bersifat fakta atau pandangan. 2. Mencambahkan idea yang bernas semasa bertukar-tukar fikiran tentang sesuatu topik. 3. Mengenal pasti kata seru dalam petikan. FU: 7.6 Aras 1 (vii) FS: 2.1 Aras 1 (i) PKJR : 1.3.5, 1.3.8	SISTEM BAHASA: Morfologi – Kata Seru PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: PJK Nilai: Hemah Tinggi KBT: Kemahiran Berfikir	BBB: Gambar Lampiran Petikan Borang Grafik I Think : Peta Dakap (hubungan)

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

	<p>ULANG KAJI</p> <p>PUISI MODEN Tingkatan 2</p> <p>Isu: Permata di bumi bertuah (Kemahiran: Membaca dan Memahami)</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Menyatakan semula maksud puisi dengan perkataan sendiri 2. Menaakul maksud tersurat dan tersirat 3. Menyenaraikan soalan pemahaman, <p>FU: 10.1 Aras 1(i) FS: 7.1 Aras 3(i) FU: 1.4 Aras 1 (v) FS: 7.1 Aras 1 (ii)</p>	<p>SISTEM BAHASA: Morfologi – Kata Kerja</p> <p>PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Kesusasteraan Nilai: Keberanian KBT: Pembelajaran Kontekstual</p>	<p>BBB: Lampiran Petikan Puisi Borang Grafik</p> <p>I Think : Peta Bulat (definisi)</p>
	<p>ULANG KAJI</p> <p>PUISI TRADISIONAL Tingkatan 2</p> <p>(Kemahiran: Bertutur)</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Menyatakan semula maksud puisi dengan perkataan sendiri 2. Menaakul maksud tersurat dan tersirat 3. Menyenaraikan soalan pemahaman, <p>FU: 10.1 Aras 1(i) FS: 7.1 Aras 3(i)</p>	<p>SISTEM BAHASA: Morfologi: Kata majmuk</p> <p>PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Pendidikan Moral Nilai: Keberanian KBT: Kemahiran Berfikir</p> <p>KBT: Kemahiran Berfikir</p>	<p>BBB: Buku novel Lampiran Petikan Borang Grafik</p> <p>I Think : Peta Bulat (definisi)</p>
<p>OGOS</p> <p>Minggu 29</p> <p>07.08.2017 Hingga 11.08.2017</p>	<p>ULANG KAJI</p> <p>PENULISAN Karangan Ucapan</p> <p>Isu: Menuju Ke Puncak Jaya (Kemahiran: Menulis)</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Menyatakan format penyampaian dialog, ucapan, ceramah dan mempengerusikan majlis. 2. Menukarkan ayat dengan binaan ayat yang kemas, jelas dan berkesan tanpa mengubah maksud asal bagi tujuan pemurnian. 3. Membezakan ayat aktif dan ayat pasif dalam petikan. <p>FU: 9.2 Aras 1 (ii) FS: 12.2 Aras 3 (ii)</p>	<p>SISTEM BAHASA: Sintaksis – Ayat Aktif & Ayat Pasif</p> <p>PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sivik dan kewarganegaraan Nilai: Hormat menghormati KBT: Kajian Masa Depan</p>	<p>BBB: Gambar Pita Rakaman Lampiran Petikan</p> <p>I Think : Peta Bulat (definisi) NILAM</p>
	<p>TATABAHASA</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p>	<p>PENGISIAN KURIKULUM:</p>	<p>BBB: Lampiran Petikan</p>

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

	Ayat Majmuk (Kemahiran: Menulis/ Berfikir)	1. Membezakan ayat tunggal dengan ayat majmuk. 2. Menyenarai jenis-jenis ayat majmuk. 3. Membina 3 ayat majmuk. FU: 1.4 Aras 1 (v) FS: 7.1 Aras 1 (ii)	Ilmu: Kesusasteraan Nilai: Kasih sayang KBT: Kemahiran Berfikir	Borang Grafik Buku teks ms 243 I Think : Peta Buih Berganda (Banding Beza) NILAM
	ULANG KAJI PROSA TRADISIONAL Tingkatan 2 (Kemahiran: Bertutur)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Mengenal pasti isi kandungan petikan. 2. Menjawab soalan-soalan pemahaman. FU: 11.2 Aras 3 (ii) FS: 1.4 Aras 1 (v)	SISTEM BAHASA: Morfologi: Kata majmuk PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Pendidikan Moral Nilai: Keberanian KBT: Kemahiran Berfikir KBT: Kemahiran Berfikir	BBB: Buku novel Lampiran Petikan Borang Grafik I Think : Peta Bulat (definisi) NILAM
OGOS Minggu 30 14.08.2017 Hingga 18.08.2017	ULANG KAJI ULASAN Bahan-Carta Aliran Isu: Permata Di Bumi Bertuah (Kemahiran: Menulis)	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Mendengar dan menyatakan gambaran keseluruhan dan idea utama. 2. Membina baris ayat yang kohesif dalam perenggan. 3. Membina 3 ayat aktif dan 3 ayat pasif. FU: 7.1 Aras 1 (i) FS: 12.2 Aras 2 (ii)	SISTEM BAHASA: Sintaksis – Ayat Aktif & Ayat Pasif PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sivik dan Kewarganegaraan Nilai: Kasih sayang KBT: Kemahiran Belajar Cara Belajar	BBB: Lampiran Petikan Lampiran Carta Aliran I Think : Peta Alir (urutan) NILAM
	ULANG KAJI DRAMA Tingkatan 2	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Mengemukakan soalan dalam bentuk ayat tanya dan menggunakan soalan pengikat untuk mengundang respons. 2. Memilih isi penting yang relevan dengan topik yang diberi.	SISTEM BAHASA: Morfologi: Kata majmuk PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sains Nilai: Kebersihan Fizikal dan	BBB: Lampiran Puisi Borang Grafik I Think : Peta Bulat

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

	Isu: Permata Di Bumi Bertuah (Kemahiran: Membaca)	3. Mengenal pasti kata majmuk dalam petikan. FU: 1.4 Aras 1 (v) FS: 7.1 Aras 1 (ii)	Mental KBT: Kemahiran Berfikir	(definisi)
	ULANG KAJI KOMSAS PUISI MODEN Tingkatan 1, 2, 3	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Mengenal pasti maksud puisi moden. 2. Menjawab soalan-soalan pemahaman. FU: 11.2 Aras 3 (ii) FS: 1.4 Aras 1 (v)	SISTEM BAHASA: Peribahasa PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Pendidikan Moral Nilai: Keberanian KBT: Kemahiran Berfikir KBT: Kemahiran Berfikir	BBB: Lembaran kerja I Think : Peta Bulat (definisi) NILAM
OGOS Minggu 31	PERCUBAAN PT3 21.08.2017 Hingga 25.08.2017			
	CUTI PERTENGAHAN PENGGAL KEDUA 26.08.2017 hingga 03.09.2017 Cuti Hari Kemerdekaan 31.08.2017 Cuti Hari Raya Haji 01 dan 02 .09.2017			
SEPTEMBER	ULANG KAJI	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menyatakan jenis pernyataan sama ada bersifat fakta atau	SISTEM BAHASA: Morfologi: kata sendi nama	Lampiran petikan Kertas edaran

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

Minggu 32 04.09.2017 Hingga 08.09.2017	PENULISAN Laporan Isu: Menyingkap Rahsia Alam (Kemahiran: Menulis)	pandangan. 2. Mencambahkan idea yang bernas semasa bertukar-tukar fikiran tentang sesuatu topik. 3. Mengenal pasti kata sendi nama dalam petikan. FU: 7.6 Aras 1 (vii) FS: 2.1 Aras 1 (i) PKJR : 1.3.5, 1.3.8	PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sains sosial Nilai: Kebersihan Fizikal dan Mental KBT: Kemahiran Berfikir	I Think : Peta Pokok (sebab akibat)
	ULANG KAJI DRAMA Tingkatan 1, 2, 3	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Mengenal pasti isi kandungan bahan dalam petikan 2. Menjawab soalan-soalan pemahaman. FU: 11.2 Aras 3 (ii) FS: 1.4 Aras 1 (v)	SISTEM BAHASA: Morfologi: Frasa kerja PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Kesusasteraan Nilai: Kebebasan KBT: Pembelajaran Konstruktivisme	BBB: Lampiran Petikan Puisi Borang Grafik Pita Rakaman I Think : Peta Bulat (definisi)
	ULANG KAJI KOMSAS PUISI TRADISIONAL Tingkatan 1 , 2 dan 3	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Menghuraikan keindahan unsur bunyi dalam puisi. 2. Mengemukakan soalan pelbagai jenis untuk mendapat penjelasan lanjut. 3. Menyatakan maksud peribahasa. FU: 11.2 Aras 3 (ii) FS: 7.3 Aras 2 (i)	SISTEM BAHASA: Peribahasa PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Pendidikan Moral Nilai: Keberanian KBT: Kemahiran Berfikir	BBB: Buku novel Lampiran Petikan Borang Grafik I Think : Peta Bulat (definisi)
SEPTEMBER Minggu 33	ULANG KAJI PENULISAN Karangan/ Ulasan	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: 1. Membaca pantas secara imbasan dan luncuran untuk mendapat maklumat yang khusus. 2. Mengemukakan cadangan bagi sesuatu isu atau permasalahan. 3. Membina ayat berdasarkan kata arah dan kata bilangan	SISTEM BAHASA: Sintaksis : Ayat Majmuk Peribahasa PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sastera	BBB: Carta – Peta Minda Lembaran Kerja Borang Grafik

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

<p>11.09.2017 Hingga 15.09.2017</p>	<p>TATABAHASA KOMSAS NOVEL</p>	<p>FU: 7.1 Aras 2 (ii) FS: 2.5 Aras 1 (iv)</p> <p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Menyatakan tema secara lisan dan bertulis. 2. Menghuraikan sekurang-kurangnya 4 persoalan berserta contoh. 3. mengenal pasti 5 ayat majmuk & 3 peribahasa dalam novel <p>FU: 10.6 Aras 2(iv) FS: 2.3 Aras 2 (i)</p>	<p>Nilai: Keberanian, bekerjasama KBT: Kemahiran Berfikir Kecerdasan Pelbagai Belajar cara belajar</p>	<p>I Think : Peta Dakap (hubungan)</p>
<p>SEPTEMBER Minggu 34 18..2017 Hingga 22.10.2017 *Cuti tambahan Awal Muharram 21.09.2017</p>	<p>ULANG KAJI PENULISAN Karangan/ Ulasan TATABAHASA KOMSAS NOVEL</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Menyatakan idea dan isi yang relevan dengan tajuk. 2. Mengutarakan soalan bertumpu dan bercapah serta memberikan jawapan yang tepat dalam perbincangan. 3. Menjawab soalan-soalan mirip peperiksaan sebenar <p>FU: 12.4 Aras 1 (iii) FS: 1.4 Aras 2 (i)</p> <p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Menyatakan tema secara lisan dan bertulis. 2. Menghuraikan sekurang-kurangnya 4 persoalan berserta contoh. 3. mengenal pasti 5 ayat majmuk & 3 peribahasa dalam novel <p>FU: 10.6 Aras 2(iv) FS: 2.3 Aras 2 (i)</p>	<p>SISTEM BAHASA: Morfologi – Kata Sendi Nama/ imbuhan pe, peN, peR, peN...an, peR...an</p> <p>PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Geografi Nilai: Hormat menghormati KBT: Kemahiran Berfikir</p>	<p>BBB: Pita Rakaman Lampiran Petikan</p> <p>Buku teks m/s 141/ 142</p> <p>I Think : Peta Bulat (definisi) NILAM</p>
<p>SEPTEMBER Minggu 35 25.09 .2017 Hingga 29.09 .2017</p>	<p>PENULISAN Karangan/ Ulasan TATABAHASA KOMSAS NOVEL</p>	<p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Menyatakan idea dan isi yang relevan dengan tajuk. 2. Mengutarakan soalan bertumpu dan bercapah serta memberikan jawapan yang tepat dalam perbincangan. 3. Menjawab soalan mirip soalan peperiksaan <p>FU: 12.4 Aras 1 (iii) FS: 1.4 Aras 2 (i)</p> <p>Pada akhir pelajaran, murid akan dapat:</p>	<p>SISTEM BAHASA: Morfologi – Kata Sendi Nama/ imbuhan pe, peN, peR, peN...an, peR...an</p> <p>PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Geografi</p>	<p>BBB: Pita Rakaman Lampiran Petikan</p> <p>Buku teks m/s 141/ 142</p> <p>I Think : Peta Bulat</p>

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

		<ol style="list-style-type: none"> 1. Menyatakan tema secara lisan dan bertulis. 2. Menghuraikan sekurang-kurangnya 4 persoalan berserta contoh. 3. mengenal pasti 5 ayat majmuk & 3 peribahasa dalam novel FU: 10.6 Aras 2(iv) FS: 2.3 Aras 2 (i)	Nilai: Hormat menghormati KBT: Kemahiran Berfikir	(definisi) NILAM
OKTOBER Minggu 36 02.10.2017 Hingga 06.10.2017	PENULISAN Karangan/ Ulasan TATABAHASA KOMSAS NOVEL	Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: <ol style="list-style-type: none"> 1. Menyatakan idea dan isi yang relevan dengan tajuk. 2. Mengutarakan soalan bertumpu dan bercapah serta memberikan jawapan yang tepat dalam perbincangan. 3. Menjawab soalan mirip soalan peperiksaan FU: 12.4 Aras 1 (iii) FS: 1.4 Aras 2 (i) Pada akhir pelajaran, murid akan dapat: <ol style="list-style-type: none"> 1. Menyatakan tema secara lisan dan bertulis. 2. Menghuraikan sekurang-kurangnya 4 persoalan berserta contoh. 3. mengenal pasti 5 ayat majmuk & 3 peribahasa dalam novel FU: 10.6 Aras 2(iv) FS: 2.3 Aras 2 (i)	SISTEM BAHASA: Morfologi – Kata Frasa Adjektif / imbuhan di, di...kan, di...i PENGISIAN KURIKULUM: Ilmu: Sains Nilai: Kebersihan Fizikal dan Mental KBT: Kemahiran Masa Depan	BBB: Jadual Lampiran Petikan Ringkasan buku teks ms 149 Buku teks ms 159 I Think : Peta Pokok (sebab akibat)
OKTOBER Minggu 37	PEPERIKSAAN PT3 TAHUN 2017 09.10.2017 HINGGA 12.10.2017			
OKTOBER Minggu 38 16.10.2017 Hingga 20.10.2017	PROGRAM SELEPAS PT3 Cuti Deepavali 18.10.2017			

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU TINGKATAN 3 TAHUN 2017

<p>OKTOBER MINGGU 39</p> <p>23.10.2017 Hingga 27.10.2017</p>	<p>PROGRAM SELEPAS PT3</p>
<p>OKTOBER MINGGU 40</p> <p>30.10.2017 Hingga 03.11.2017</p>	<p>PROGRAM SELEPAS PT3</p>
<p>NOVEMBER</p> <p>MINGGU 41</p> <p>06.11.2017 Hingga 10.11.2017</p>	<p>PEPERIKSAAN SPM 2017</p>
<p>NOVEMBER</p> <p>MINGGU 42</p> <p>13.11.2017 Hingga 17.11.2017</p>	<p>PEPERIKSAAN SPM 2017</p>
<p>NOVEMBER</p> <p>MINGGU 43</p> <p>20.11.2017 Hingga 24.11.2017</p>	<p>PEPERIKSAAN SPM 2017</p>
	<p>CUTI AKHIR TAHUN 2017 (27.11.2017 HINGGA 01.01.2018)</p>

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN BAHASA MELAYU
TINGKATAN 3 TAHUN 2017

KURIKULUM BERSEPADU SEKOLAH MENENGAH

RANCANGAN PELAJARAN TAHUNAN
BAHASA MELAYU TINGKATAN 3
TAHUN 2017



PANITIA BAHASA MELAYU SMK(L) METHODIST, KL